
Ungdomsskolebestyrelsesmøde  
 
Dato: 04. december 2024 
Sted:  Basen, Askovvej 7, 6600 Vejen, lokale 19 
Tidspunkt: 16:15-18:00  
 
Møde indkaldt af: Jette Dethlefsen   

 
  

Afbud: Allan Thomsen, Jimmy Madsen 

Ordstyrer: Jakob Petersen  
Referent: Jette Dethlefsen <JDE@vejen.dk>  

 
Referat af DAGSORDEN: 

 

Punkt Overskrift Ansvarlig Form Referat 

1 
 

Godkendelse af dagsorden  Alle Fælles Godkendt 

2 Nyt fra Ungdomsskolen 
- Status på 2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- Planer for 2025 

 
 
 
 
 
 
 
Økonomi 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Besøg på Kolding Ungdomsskole 

Mikkel og 

Jakob 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

Jakob og 
Jette 

 

 Status på 2024: indflyvning for 6.kl i 

juni ind i klubberne. 

Sommerferieaktiviteter var en 
succes. Fremadrettet vil 6.klasserne 

gerne have tilbud om at være med til 
sommerferie-aktiviteterne.  

UngAften torsdage, hvor flere hold er 

i gang på Basen, ud over det faglige, 
spiser de unge samt lærerne 

sammen på tværs af holdene, der ca 
70 deltager. Vedlagt evaluering.  

Der har været afholdt en UngFest, ca 
175 deltager 

 

Planer for 2025: 
Årsrapport, så bestyrelsen kan se 

hvilke aktiviteter der har været i 
gang, i det forløbne år.  

Ungeansættelser.  

 
Som økonomien er dd, så rammer vi 

tæt på 100 % med udgangen af 
året.  

 
Besparelser for 2025, der ønskes 

opsamling på elevtal for klubberne til 

bestyrelsen, nu hvor der kommer 
brugerbetaling for 2025. 

 
Forbrug versus budget 2024, var 

vedhæftet, samt uddelt på mødet. Vi 

kommer ud af 2024, tæt på 100 %. 
 

Alt i alt en god tur, at besøge 
nabokommunens Ungdomsskole, for 

at blive inspireret.  



3 Godkendelse af Budget 2025 
• Ungepulje 

Jakob og 
Jette  

Beslutning Der bliver flyttet 200.000 kr. fra 
fritidsdelen til klubberne. Derefter er 
budget godkendt. 

Ungepulje kan søges, max 5000 kr. 

til et arrangement. Ungdomsskolen 
afsætter 25.000 kr af til puljen i 

2025. Godkendt. Kriterier m.m. vil 
fremgå af hjemmesiden.  

4 Anti mobbestrategi skal 
godkendes – se vedlagte 

Jakob Fælles og 
beslutning 

Godkendt, bliver evalueret 1 gang 
årligt.  

5 Princip for Selvstyrende 

fællesskaber - opstart 
 

 
 

Mikkel Fælles Udsat til næste møde 

6 Eventuelt, samt punkter og 
datoer til næste år i 

bestyrelsen 

Jakob Fælles Henning Dahlgaard Sørensen er 
udtrådt af bestyrelsen, Henning 

peger på Peter Simoni, som er 
formand for Grønvangskolen 

bestyrelse, for resten af 

valgperioden. Bestyrelsen er enige 
om, at vi kontakter Peter snarest, så 

han kan deltage fremadrettet.   
Forældrerepræsentant.  

 
Anne-Mette Moselund er valgt ind i 

bestyrelsen, erstatter John 

Østergaard. Repræsentant for 
Vejledning Vejen.  

 
Gustav Kølbæk, er valgt ind som 

elevrepræsentant.  

 
Punket: Nyt fra de unge, bliver sat 

på dagsorden igen.  
 

Forslag til mødedatoer i 2025: 

Torsdag d. 27. marts 25 kl. 16.00-
18.30 

 
Onsdag d. 18. juni 25 kl. 16.15-18.00 

 
Onsdag d. 17. september 25 kl. 

16.15-18.00 

 
Onsdag d. 10. december 25 kl. 

16.15-18.00 
 

Godkendt.  

     

 


